



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@mail.ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號：16-17 / 032c

中三級英文及視藝科聯科活動

敬啟者：為增加學生英語學習的機會及提供多元化的學習經歷，本校現安排中三級學生到尖沙咀 K11 商場進行英文及視藝科聯科活動，詳情如下：

班別	日期	集合時間及地點	解散時間及地點
中三誠及中三明	二月十三日(星期一)	下午一時十五分及課室	下午四時十五分及尖沙咀 K11 商場
中三忠及中三恕	三月二日(星期四)		

當天活動將安排專車送同學到 K11 商場。活動車費為每人 11.3 元，惟是次活動全數由香港賽馬會資助。當天活動約下午四時三十分結束，同學於尖沙咀 K11 商場解散，必須立即回家。

活動當日為正常上課日，所有同學必須出席是次活動。若同學因特別事故而未能出席，須於二月八日或以前書面詳述理由，向校方請假，學校將安排同學留校自修。若當日天文台懸掛三號或以上風球或紅色暴雨警告，則活動自動取消，同學按正常上課日時間回校。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學
韓思聰校長謹啟

二零一七年二月六日

通告編號：16-17 / 032c

回 條

敬覆者：本人已知悉 貴校於二月十三日或三月二日之中三級英文及視藝科聯科活動安排，定當督促 敝子弟遵守活動規則及聽從領隊老師的指示。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長/監護人簽名：_____

二零一七年二月 日



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@mail.ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

Ref: 16-17 / 032e

6 Feb 2017

Dear Parent(s) / Guardian(s),

S3 Cross-curricular Activity – Art Tour @ K11

To expose students to other learning experiences and English learning outside the classroom, an art tour at K11 has been organized for S3 students. Details are as follows:

Class	Date	Assembling Time & Location	Dismissal Time & location
3C, 3D	13 Feb (Mon)	1:15p.m. & Homeroom	4:15p.m. & K11@ Tsim Sha Tsui
3A, 3B	2 Mar (Thu)		

One-way coach service is provided at the cost of **HK\$11.3**. All fees will be exempted for students since the activity will be fully sponsored by The Hong Kong Jockey Club. **Students will be dismissed in Tsim Sha Tsui at around 4:30p.m. and they must go home immediately.**

The visit, being held on a normal school day, is **compulsory for all students**. For pre-arranged absences, an official letter of absence should be submitted to school **on or before 8 February**. In case of extreme weather conditions (typhoon signal no.3 or above, or red / black rainstorm signal), the activity will be cancelled, and lessons will resume as normal.

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 16-17 / 032e

6 Feb 2017

Reply Slip

I completely understand the arrangement for the visit on 13 February, 2017 (3C, 3D) and 2 March, 2017 (3A, 3B). I will advise my son / daughter to be on his / her best behaviour.

Student' s name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent' s/ Guardian' s signature: _____